
Comarca 
ells molt coneguts arreu 

de Catalunya, organitzant 

xerrades i canvis d'opinio 

entre ells. 

Li pregunto al President 

de la Casa Consistorial: 

P- Com va ingressar a l'A-

juntament?. 

R- Cuan es va fer les elee— 

cions va guanyar C. i U . 

1 era el cap de la llista. 

P- Quin va ser el résultat 

electoral municipal?. 

R- C.iU. 707, Independents 

310, P.S.U.C. 156 vots, 

dels cuals dins 1 ' Ajunta-

ment n • hi ha 6 de C.iU., 

2 Independents i 1 del 

P.S.U.C. 

P- Quin noms son?. 

R- De C. iU. son Joan Mo-

rell, Josep Pratdesaba, Do-

menech Miro, Francese Can-

t o n e n i Joan Gatot; d'In-

dependents son Joan Rovira, 

i Jaume Bofill; i del 

P.S.U.C. es Antonio Rodri-

guez. 

P- Sr. Salvado desde que 

porta el cap de la vila, 

s'ha fet alguna cosa?. 

R- Acabar la fase de l'ai-

gua de la Zona Castell, re-

fer 1'escorxador, saneja-

ment amb clavegueres, as-

faltat de carrers i bore-

res. Cuituraiment hem dépu-

rât LA DANZA, tornant a tal 

com es feia.&bans.. 

P- Aqui el problema candent 

és l'atur; tot el pöble en 

parla, ja fa temps que te-

nieu problèmes però actual-

ment s'han agreuj at, desa-

pareixent les empreses in-

dustrials. Quines son les 

empreses que han tancat 

portes?. 

R- De les que existien, e-

ran 6, quatre d'elles ja 

han plegat; aqüestes son 

FABRICA CODINA que feia to-

bailóles. DEUGENIO de nove-

tats, EMILIO FLAQUE SERRA 

S.A. també de novetats, 

HILATURA ANLA S.A. de fila-

tures , i les al tres dues 

que no han tancat encara 

son ROGER DIESTE S.A. i 

JOAQUIN ROGER de cotofluix. 

A Granera hi ha també una 

empresa que té problèmes 

i es diu ANEXA. 

P- Quantes son les persones 

afectades?. 

R- Afectades son unes 300 

persones de les empreses 

ja dites. Però cal destacar 

que dues empreses de Cas— 

telltersol i 1 de Granera 

no están tancades i están 

treballant. Aqüestes també 

les he dit, ROGER DIESTE 

3.A. consta de 48 treballa-

3ors aqui, i una part mes 

reduïda a Barcelona, dels 

quais 18 d ' ells estan en 

suspensi© de contracte des 

d'el 9 de juliol i els al-

tres 30 treballadors en 

res truc turaci ó de empresa-. 

I també JOAQUIN ROGER té 

problèmes amb els 63 treba-

lladors, la meitad està en 

restructuració peircial, to-

ta 1 ' empresa està en expe-

dient de crisis. En el Mer-

cet (Granera) hi ha 1'em-

presa ANEXA que té la mei-

tad de la plantilla amb 

restructuració i és molt 

possible que tingui que 

tancar aviat p'els problè-

mes existents de treball. 

P- Qué es pensa fee jp̂ er so-

lucionar aquest greu pro-

blema? . 

R- S'ha adquirit unes naus 

que abans eran de FILATURA 

ANLA S.A. per paliar el 

problema, créant llocs de 

treball per unes 38 perso-

nes. També varem conseguir 

ajuda d'altres empreses de 

la comarca. A aquest lloc 

s'ha treballat en envesat 

i s'està treballant en jo-

guines. 

m P- I les demés persones 

no tindran feina?. 

R- Bé, aixó és un proble 

de tot sirreu, nosaltres in 

tentarem solucionar tot e 

que poguem; l'any passa 

es va fer un pía d'aju 

comunitaria (Pía Rigo!) p, 

rò no es va conseguir ajud 

especial per a tant lamen' 

table situació, solsamen 

ens van donar uns 3.800. 

pessetes per al pia d'aju 

comunitària, que ja 

passat. Com he dit s'ha ce 

dit unes naus per montatg 

de joguines, tot això 

sigut per part de l'Ajunta 

ment. Cuan funcionaba, fe 

drid ho va tallar i ara e 

trovem amb tot això, q 

intenterem solucionar-

amb el que estigui a leí 

nostres msins. 

P- Quins projectes teni 

per realitzar?. 

R- Fer un cremador d'esco 

braries, dos depuradors 

tot això pe'l nostre coinp 

P- De la part cultural, 

m'en diu?. 

R- Està en projecte fer h 

Casa Prat de la Riba í 

també es preten formar 

Biblioteca Municipal i 

Casal per ais Jubilats. 

P- L*esport, com ho teniu' 

R- Està solucionat; ten 

un poliesportiu Municipal 

amb Handbol, Basket, Teni 

i Piscines. El camp de fut 

bol és particular. 

P- Com ha sigut la Fest 

Major passada?. 

R- Cal destacar el 

d e l d i a 2 9 , j u n t a m e n t 

el repic de campanee; e 

pregó va ser a^^càrrec J 

I'escriptor Joaquim Carbo 

El mes important, crec q"' 

va ser la inauguració de 

MONOLIT DEL DOCTOR ASSENS-

El - dilluns 31 va ser J 

dia més important peí' , 
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